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I. COMPONENŢA AUTORITĂŢII TERITORIALE DE ORDINE PUBLICĂ 

BUCUREȘTI 

 

Componența ATOP București pentru mandatul 2020-2024 a fost 

validată conform H.C.G.M.B. nr. 285/01.09.2021, iar componența actuală 

a fost stabilită în urma adoptării următoarelor hotărâri CGMB: HCGMB nr. 

30/31.01.2022, HCGMB nr. 64/10.02.2022, HCGMB nr. 208/30.03.2022, 

HCGMB nr. 357/29.06.2022, HCGMB nr. 686/25.11.2022, HCGMB nr. 

294/28.07.2023, HCGMB nr. 132/29.04.2024. 

 

1. RIGU Andrei Daniel - Președinte ATOP, Consilier C.G.M.B. 

2. Chestor de poliție BERECHET Bogdan - Director general – Direcţia 

Generală de Poliţie a Municipiului Bucureşti 

3. General de brigadă STEGĂROIU Ionel Cătălin - Director general - 

Direcţia Generală de Jandarmi a Municipiului Bucureşti 

4. - Director  general – Poliţia Locală a Municipiului Bucureşti 

5. Col. PRECUP Irinel Alexandru - Inspector şef – Inspectoratul pentru 

Situaţii de Urgenţă „Dealul Spirii” Bucureşti – Ilfov 

6. BADEA Jean - Subprefect al Municipiului Bucureşti 

7. Comisar șef NEAGU Iliuță - Preşedinte al Consiliului Teritorial al 

Corpului Naţional al Poliţiştilor 

8. CANTEA Iuliana Roxana - Consilier C.G.M.B. 

9. HRISTUDOR Sanda - Consilier C.G.M.B. 

10. MORARU Adrian Flavius - Consilier C.G.M.B. 

11. HAZARIAN Constantin - Consilier C.G.M.B. 

12. FLORESCU Adrian Constantin - Consilier C.G.M.B. 

13. ANDREESCU  Maria - Nicoleta - Reprezentant al comunităţii 

14. OSTACIE Daniela - Reprezentant al comunităţii 



3 
 

15. ENACHE Georgiana - Reprezentant al comunităţii 

 

 

II. ACTIVITATEA AUTORITĂŢII TERITORIALE DE ORDINE PUBLICĂ 

ÎN ANUL 2024 

 

A. Activitatea desfăşurată în şedinţe pe comisii şi şedinţe ordinare 

 

 

Ianuarie 2024 

 

Ședința Autorității Teritoriale de Ordine Publică din luna ianuarie 

2024 a debutat cu prezentările efectuate de domnul director Eduard Stroe, 

și anume: prezentarea activității Direcției Generale de Poliție Locală și 

Control a Municipiului București, precum și prezentarea activității în 

domeniul afișajului stradal. Domnul director Eduard Stroe a subliniat că 

sunt multe probleme vizavi de ceea ce înseamnă starea infracțională și 

contravențională în Centrul Istoric. Direcția Generală de Poliție Locală și 

Control a Municipiului București are în această zonă o Direcție de Ordine 

Publică, numită Direcția Centrului Istoric. Lucrătorii din cadrul acestei 

direcții, în cooperare cu Serviciul de specialitate al Poliției din Centrul 

Istoric acționează în permanență prin patrulare. Anul trecut lucrătorii 

acestei direcții au acționat pentru respectarea prevederilor legale, 

reducerea fenomenului infracțional, atât prin prevenție, cât și prin 

sancționarea faptelor de încălcare a legislației în vigoare. Ca și rezultate 

obținute în perioada 01.01.2023 - 31.12.2023, au fost legitimate 14.419 

persoane, s-au aplicat 12.973 de sancțiuni contravenționale, persoane 

fără adăpost depistate -138. Vizavi de controlul lucrărilor edilitare și afișaj 

stradal au fost întocmite 9 procese verbale de constatare și sancționare a 
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contravențiilor, somații către Compania Municipală Iluminat Public pentru 

deficiențele privind iluminatul public, și somații către Administrația Străzilor 

pentru deficiențele din carosabil. 

În domeniul afișajului stradal în cadrul Direcției Control își 

desfășoară activitatea Serviciul Control Lucrări Edilitare și Afișaj Stradal 

care exercită controlul privind lucrările de construire cu specific de 

publicitate, exercită controlul privind respectarea normelor legale privind 

afișajul publicitar, afișajul electoral și orice altă formă de afișaj/reclamă, 

constată contravenții și aplică sancțiuni pentru a aduce la starea de 

normalitate. În anul 2023 au fost soluționate 162 de lucrări, fiind efectuate 

2.613 controale, au fost întocmite 32 de procese verbale de sancționare a 

contravențiilor la Legea nr. 50/1991 privind autorizarea lucrărilor de 

construcții, la Legea nr. 185/2013 privind amplasarea și autorizarea 

mijloacelor publicitare au fost întocmite 22 de procese verbale de 

sancționare a contravențiilor, la HCGMB nr. 488/2018 privind 

regulamentul local pentru autorizarea, construirea și amplasarea 

mijloacelor de publicitate au fost întocmite 14 procese verbale de 

constatare a contravenției în cuantum de 48.000 lei. La ultimul punct de 

pe ordinea de zi, domnul președinte Andrei Rigu a supus atenției Planul 

Strategic pe anul 2024. Acesta a fost aprobat cu 12 voturi pentru, și o 

abținere. De asemenea, domnul președinte Andrei Rigu a afirmat că va fi 

principalul promotor al îndeplinirii Planului în raport cu instituțiile membre. 

 

Februarie 2024 

 

În cadrul ședinței Autorității Teritoriale de Ordine Publică din luna 

februarie 2024 au fost dezbătute următoarele subiecte: la primul punct de 

pe ordinea de zi, domnul director Eduard Stroe a prezentat Planul de 
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Ordine și Siguranță Publică al Municipiului București. Acest Plan a fost 

conceput de către Comisia Locală de Ordine Publică, față de Planul 

precedent, Planul precedent însemnând 2022, în anul 2023 Planul nu a 

fost aprobat, schimbările vizează programul de lucru al efectivelor, acesta  

desfășurându-se pe trei schimburi de opt ore, mai puțin Serviciul Patrulare 

Parcuri care are doar două schimburi, și Serviciul Poliția Animalelor, care 

de asemenea își desfășoară activitatea pe două schimburi. O altă 

modificare a vizat zonele de siguranță publică care au fost stabilite având 

la baza situația operativă, petițiile înregistrate la nivelul direcției se referă 

în special la zonele aglomerate și zonele centrale unde sunt foarte mulți 

oameni ai străzii. În continuarea ședinței, domnul director Eduard Stroe a 

prezentat propunerea de buget a Direcției Generale de Poliție Locală a 

Municipiului București pentru anul 2024. Ultimul punct de pe ordinea de zi, 

a adus în discuție bugetul Direcției Situații de Urgență, Statistici și 

Strategii. Domnul director Cătălin Zoican a prezentat membrilor punctele 

din bugetul Direcției sus menționate care se referă la proiectele membrilor 

ATOP, precum și la stadiul îndeplinirii acestora. 

 

Martie 2024 

 

Ședința lunii martie 2024 s-a desfășurat la sediul Centrului Municipal 

Integrat pentru Situații de Urgență cu sediul în Șoseaua Cotroceni nr. 34-

36. În debutul întâlnirii domnul colonel Irinel Precup a prezentat activitatea 

Comitetului Municipiului București pentru Situații de Urgență (CMBSU), 

precum și a Centrului Municipiului București de coordonare și conducere 

a intervenției (CMBCCI). Obiectivul fundamental al întregii activități 

desfășurate de CMBSU fiind creșterea gradului de siguranță a populației 

în cazul producerii unei situații de urgență prin perfecționarea sistemului 
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de gestionare a riscurilor și evenimentelor generatoare de dezastre, 

creșterea eficienței acțiunilor de prevenire și intervenție pentru limitarea și 

înlăturarea efectelor distructive ale acestora. În continuarea ședinței, 

doamna director Cătălina Trănescu a prezentat activitatea Autorității 

pentru Supravegherea și Protecția Animalelor București. Provocările 

activității desfășurate de ASPA sunt: diminuarea semnificativă a populației 

de câini fără stăpân, cu personal redus numeric și insuficient motivat 

financiar; responsabilizarea deținătorilor de câini de rasă comună cu 

privire la obligativitatea sterilizării și microcipării câinilor; responsabilizarea 

consiliilor locale ale Sectoarelor 2-6, respectiv ale consiliilor locale ale 

localităților limitrofe Municipiului București cu privire la obligativitatea 

înființării de servicii de gestionare a câinilor fără stăpân; lipsa unui plan 

integrat, aplicat în mod coordonat la nivelul instituțiilor cu atribuții în 

domeniul gestionării câinilor fără stăpân/protecției animalelor, care să 

conțină măsuri eficiente de prevenire și combatere a abandonului câinilor. 

La ultimul punct de pe ordinea de zi: "Prezentarea și aprobarea 

Raportului de activitate al ATOP pe anul 2023", domnul președinte Andrei 

Rigu a supus la vot aprobarea Raportului de activitate al ATOP pe anul 

2023 în forma prezentată. Acesta a fost votat în unanimitate.   

Ședința s-a încheiat cu o prezentare a activității CMISU, mai exact 

a Sistemului Informatic Integrat care asigură coordonarea centralizată a 

instituțiilor implicate, făcând posibilă vizionarea tuturor resurselor 

disponibile pe stațiile de lucru și pe un ecran unic de mari dimensiuni 

(video wall). 
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Aprilie 2024 

 

Ședința Autorității Teritoriale de Ordine Publică din luna aprilie a 

adus în discuție pregătirea profesională a lucrătorilor din cadrul Direcției 

Generale de Poliție a Municipiului București, Inspectoratului pentru Situații 

de Urgență București-Ilfov, și de asemenea din partea Direcției Generale 

de Jandarmi a Municipiului București.  

Domnul comisar șef Cătălin Mihai, șeful Serviciului Pregătire 

Profesională din cadrul DGPMB a prezentat un material referitor la modul 

în care se face pregătirea la nivelul Direcției Generale de Poliție a 

Municipiului București. După absolvirea școlilor de poliție, polițiștii preluați 

în cadrul Direcției Generale de Poliție a Municipiului București trec prin mai 

multe forme de pregătire, obiectivele vizate fiind informarea asupra unor 

problematici generale, de interes pentru toți polițiștii.  

Domnul colonel Irinel Precup a informat membrii că formarea 

profesională continuă a personalului operativ se realizează cu și fără 

scoaterea de la locul de muncă. Pregătirea cu scoaterea de la locul de 

muncă se realizează prin cursuri/stagii de pregătire desfășurate în centre 

de antrenament și în poligoane de pregătire din cadrul Inspectoratului 

General, în mai multe județe. Pregătirea fără scoatere de la locul de 

muncă se execută prin pregătire de specialitate în centre de instruire și în 

subunități, trageri cu armamentul și educație fizică.  

Domnul președinte Andrei Rigu a menționat că va discuta la nivelul 

Primăriei Municipiului București solicitarea primită de la ISU B-IF 

referitoare la modernizarea poligonului în care se desfășoară stagiile de 

pregătire ale personalului. 

Domnul general Ionel Stegăroiu a subliniat că pregătirea jandarmilor 

este aproximativ aceeași ca și model și organizare structurală cu cea de 
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la poliție și de la pompieri deoarece Ministerul Afacerilor Interne folosește 

același metode și structuri de pregătire. De asemenea, domnul general 

Ionel Stegăroiu a propus ca Autoritatea Teritorială de Ordine Publică să 

vină în sprijinul Jandarmeriei Capitalei mediatizând campaniile de 

recrutare personal din sursă externă.  

Domnul președinte Andrei Rigu a opinat că este necesară o 

strategie în colaborare cu website-uri de recrutare specifice sau cu 

agențiile de ocupare a forței de muncă în vederea promovării posturilor 

respective.  

 

Mai 2024 

 

Ședința lunii mai a adus în atenția membrilor următoarele subiecte: 

securitatea la incendiu și alte măsuri de siguranță pentru secțiile de vot, 

prezentare susținută de domnul colonel dr. ing. Irinel Precup; strategia de 

parcare și activitățile Companiei Parking S.A. din ultimii ani. Prezentare 

susținută de domnul domnul director Cristian Olaru. 

Domnul colonel Irinel Precup a menționat că măsurile principale de 

apărare împotriva incendiilor se referă în principal la următoarele aspecte, 

și anume: amenajarea secțiilor de votare să se realizeze pe cât posibil la 

parterul clădirilor, iar amplasarea cabinelor de vot se va realiza fără 

diminuarea gabaritelor căilor de evacuare și fără blocarea ori îngreunarea 

accesului la mijloacele tehnice de apărare împotriva incendiilor. Este 

foarte important să se păstreze libere căile de evacuare și atenția sporită 

în zona secțiilor de vot, a aglomerării de persoane în așa fel încât oricând 

cei din interiorul secțiilor de votare să se poată evacua în siguranță. O altă 

măsură principală este și aceea de asigurare și menținere în funcțiune a 
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tuturor mijloacelor de apărare împotriva incendiilor la interiorul clădirii, tot 

ce înseamnă hidranți interiori, stingătoare, tot ceea ce poate fi portabil și 

să ajute la stingerea incendiilor, precum și a sistemelor de detectare și 

semnalizare a incendiului, precum și de iluminat de securitate pentru 

evacuare în caz de incendiu. În continuarea ședinței, domnul director 

Cristian Olaru a prezentat activitatea Companiei Municipale Parking SA. 

Compania Parking SA a fost înființată în anul 2017,  și este o Companie a 

Consiliului General al Municipiului București, și deține serviciul delegat 

pentru exploatarea parcajelor publice din București. Au fost implementate 

câteva măsuri pentru fluidizarea traficului din zona parcajelor, și mai 

urmează și alte măsuri în sensul acesta pentru marcarea pe orizontală și 

verticală a locurilor de parcare publice, se desfășoară un proces continuu 

pentru autorizarea și avizarea de noi locuri de parcare. Ca și activitate 

conexă, sunt modernizate sistemele de parcare și sunt implementate tot 

felul de metode noi pentru optimizarea timpilor și confortul cetățeanului. 

Domnul comisar șef Iliuță Neagu a supus atenției membrilor situația 

legată de așa zisele evenimente culturale organizate la finalul săptămânii 

pe locurile destinate parcărilor, în speță platoul Academiei Militare. Sunt 

închiriate locurile de parcare aflate la baza Academiei Militare pentru 

ateliere de creație, dar în fapt acolo este piață volantă. Fluxul de oameni 

este foarte mare, pietonal și auto, negăsind un loc de parcare în acea 

zonă. 

Domnul președinte Andrei Rigu a precizat că va solicita protocolul 

pentru a afla în ce măsură se asigură siguranța pietonilor și unde sunt 

îndreptați cei care vin cu autovehiculul la eveniment;  

 

 

 



10 
 

Iunie 2024 

 

 În cadrul ședinței din luna iunie au fost aduse în discuție următoarele 

subiecte: 

1. Analiza infracțiunilor juvenile și a celor comise în proximitatea unităților 

de învățământ; 

2. Modalitatea în care este asigurată paza în unitățile de învățământ pe 

perioada examenelor; 

3. Asigurarea serviciilor de telecomunicații mobile la evenimente de masă, 

organizate pe raza capitalei – subiect suplimentar pe ordinea de zi la 

propunerea domnului consilier general Adrian Moraru. 

 Domnul chestor Bogdan Berechet a prezentat o analiză a 

infracțiunilor juvenile din incinta și în proximitatea unităților de învățământ 

preuniversitar în primele cinci luni ale anului 2024. 

 Unitățile de învățământ preuniversitar sunt repartizate în 

responsabilitatea fiecărei structuri cu atribuții în domeniul ordinii publice, 

poliție/jandarmerie/poliție locală. 

În ceea ce privește evoluția criminalității în primele cinci luni ale 

anului 2024, în zona unităților de învățământ preuniversitar au fost 

înregistrate 378 fapte penale, cu aproximativ 24% mai multe fapte 

înregistrate comparativ cu aceeași perioadă a anului 2023 când au fost 

înregistrate 288 fapte penale. 

 În ceea ce privește punctul doi: „Modul de asigurare al pazei în 

unitățile de învățământ pe perioada examenelor la Evaluarea Națională și 

Bacalaureat”, sunt coordonate două activități programatice, respectiv:  
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 Planul de Măsuri pentru menținerea climatului de ordine și siguranță 

publică pe timpul desfășurării Evaluării Naționale 2024, pentru elevii 

claselor a VIII – a; 

 Planul de Măsuri pentru menținerea climatului de ordine și siguranță 

publică pe timpul desfășurării Examenului Național de Bacalaureat 

sesiunea iunie – iulie 2024.  

 Astfel, au fost organizate în municipiul București 218 centre de 

examen pentru Evaluarea Națională și 58 centre pentru examenul de 

Bacalaureat.  

 Menținerea ordinii publice în zona locațiilor unde se vor desfășura 

examenele, a locațiilor unde se afișează rezultatele și se vor depune 

contestațiile se va asigura de către Direcția Generală de Poliție a 

Municipiului București, prin includerea unităților de învățământ în 

itinerariul de patrulare al dispozitivelor de ordine și siguranță publică a 

subunităților competente teritorial, iar, la solicitare, prin dispozitivul 

realizat de Brigada Rutieră vor fi aplicate măsuri pe linie rutieră, în zona 

adiacentă locațiilor. 

 La ultimul punct de pe ordinea de zi, domnul consilier general Adrian 

Moraru a propus transmiterea unor adrese către ANCOM și către două 

companii de telefonie mobilă în vederea solicitării asigurării unor 

standarde minime pe care companiile de telefonie mobilă ar trebui să 

le respecte atunci când se desfășoară diverse evenimente cu 

participarea unui număr mare de persoane. 

 Domnul președinte Andrei Rigu a propus ca pe viitor domnul colonel 

Irinel Precup să prezinte un material despre cum funcționează sistemul 

RO-ALERT. 
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Iulie 2024 

 

Ședința lunii iulie a adus în atenția membrilor următoarele subiecte:  

1. Situația hidranților din Municipiul București, acest subiect a venit la 

propunerea doamnei Daniela Ostacie care a transmis un e-mail în acest 

sens și a menționat un reportaj Recorder în legătură cu această situație; 

2. Discuții despre fenomenele extreme care au afectat orașul în ultima 

perioadă; 

3. Măsuri pentru limitarea întreruperilor de curent la instituțiile publice. 

Urmare a ședinței s-au stabilit următoarele aspecte: 

 Transmiterea de către ISU B-IF a unei adrese către Apa Nova, în care 

se va solicita verificarea unor indicatori în ceea ce privește hidranții 

stradali: presiune, debit, funcționalitate, distanță față de obstacole, 

dacă sunt dificil de accesat, cu termen de răspuns, 30 de zile; 

 Transmiterea de către ISU B-IF a unor adrese către Primăria 

Municipiului București, Primăriile de sector în care să fie notificate 

toate problemele legate de funcționarea rețelei de apă pentru stingerea 

incendiilor; 

 Transmiterea din partea ATOP a unei solicitări către Primăria 

Municipiului București - Direcția Situații de Urgență, Statistici și 

Strategii de a acorda sprijin ISU B-IF prin bugetarea cu două 

generatoare de 100 KVA în caz de necesitate; 

 Solicitare clarificări referitoare la perioada îndelungată de obținere a 

avizului de toaletare/îndepărtare a copacilor care reprezintă un risc 

pentru populație. 

 Recomandarea domnului președinte Andrei Rigu de îmbunătățire a 

Planului de analiză a riscurilor, având în vedere că temperatura medie 

în zona Municipiului București a crescut, consideră că ar fi utilă 
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includerea în categoria riscurilor și a celor asociate temperaturilor 

extreme. 

 

August 2024 

 

 Ședința Autorității din luna august a pus accent pe problemele cu 

care se confruntă conducătorii instituțiilor membre ATOP. Domnul 

chestor de poliție, Bogdan Berechet a semnalat restricțiile de trafic din 

intersecția Bulevardul Ion Mihalache cu Calea Griviței, cauzate de 

șantierele deschise pentru construirea liniei de metrou M6. Această 

problemă se va amplifica odată cu începerea școlilor pentru că valorile 

de trafic vor crește semnificativ. 

 Domnul președinte Andrei Rigu a menționat că va discuta la Direcția 

Transporturi, și la Comisia Tehnică de Circulație din Primăria 

Municipiului București pentru a identifica soluții în vederea 

implementării unei bande rutiere pentru transportul în comun. 

 Domnul colonel Irinel Precup va pregăti o situație cu privire la 

arenele sportive cu o capacitate mai mare de 500 de spectatori care nu 

au autorizație de securitate la incendiu. 

 Domnul subprefect Jean Badea a subliniat că va transmite  o situație 

detaliată în ceea ce privește partea de pregătire a unităților de 

învățământ, inclusiv aspecte care țin de siguranță școlară.  

 Domnul general Ionel Stegăroiu a menționat că ar fi oportună 

transmiterea unor sugestii privind prevenirea consumului de droguri în 

școli, dar și în afara acestora. De asemenea, a considerat ca fiind utilă 

transmiterea unor recomandări legate de modul în care s-ar putea 

efectua mai eficient recrutarea de candidați pentru școlile de subofițeri 

și ofițeri pentru Academia de Poliție, deoarece se confruntă cu o mare 

problemă cu recrutarea de candidați din București. 



14 
 

Septembrie 2024 

 

În cadrul ședinței din luna septembrie au fost dezbătute următoarele 

subiecte: 

1. Măsuri luate pentru combaterea consumului de droguri; 

2. Măsuri luate pentru restabilirea și menținerea ordinii publice în contextul 

scandalului recent din zona Pantelimon; 

3. Măsuri pentru menținerea liberă a benzilor dedicate transportului public. 

 Direcția Generală de Poliție a Municipiului București desfășoară 

activități pe linia prevenirii consumului și traficului de droguri în colaborare 

cu Brigada Crimei Organizate București și DIICOT. În acest context 

activitățile se desfășoară pe două paliere: cel de prevenire și cel de 

combatere.  

 Principalele activități de prevenire sunt derulate la nivelul DGPMB 

prin intermediul Serviciului de Analiză și Prevenire a Criminalității, precum 

și Serviciul Siguranță Școlară cu aportul celorlalte structuri operative.  

 În ceea ce privește rezultatul obținut la nivelul DGPMB în perioada 

01.01-24.09.2024, au fost transmise următoarele informații: numărul 

zonelor controlate 13.376, număr persoane depistate 2.795, număr 

infracțiuni constatate 2.128.  

 Domnul general Ionel Stegăroiu a completat că pe acest domeniu 

Direcția Generală de Jandarmi a Municipiului București a obținut 

următoarele rezultate: pe opt luni ianuarie-august, au înregistrat 1.350 de 

fapte depistate cu 1.364 de autori, respectiv 1.343 de depistări pe aceeași 

perioadă a anului trecut. 

 În ceea ce privește punctul doi de pe ordinea de zi: au fost puse în 

executare 11 mandate de percheziție domiciliară în București și în județul 

Ilfov într-un dosar în care se efectuează cercetări sub aspectul săvârșirii 
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infracțiunii de tulburare a ordinii și liniștii publice, loviri sau alte violențe; la 

această activitate au participat 250 de polițiști. 

 La ultimul punct de pe ordinea de zi, domnul președinte Andrei Rigu 

a subliniat că problema liniilor dedicate transportului public care sunt 

folosite în continuare de mașinile private, va trebui discutată la nivelul 

Consiliului General al Municipiului București, în colaborare cu Polițiile 

Locale de sector. 

 

Octombrie 2024 

 

 Ședința autorității din luna octombrie a adus în atenția membrilor 

următoarele subiecte: 

1. Intervenția Poliției Capitalei și Jandarmeriei în situația de la planșeul 

Unirii dintre Primăria Municipiului București și Primăria Sectorului 4; 

2. Activitatea Autorității Teritoriale de Ordine Publică în mandatul 2021-

2024. 

 Referitor la primul punct de pe ordinea de zi, domnul chestor 

principal Bogdan Berechet a precizat că echipaje ale Poliției Capitalei au 

fost prezente la fața locului pentru a asigura măsuri de ordine în zonă, și 

pentru a nu degenera într-o activitate de tulburare a ordinii și liniștii 

publice. De asemenea, domnul chestor principal Bogdan Berechet a 

subliniat că nu este apanajul Poliției Capitalei să stabilească cine este 

proprietarul terenului. Având în vedere că este un litigiu civil, instanțele 

Oficiile de Cadastru sunt autorități care se pot pronunța în această speță. 

 Domnul general Ionel Stegăroiu a completat precizând că Poliția 

Capitalei, și Jandarmeria Capitalei au asigurat dispozitive premergătoare 

înainte să apară Primăria Generală la fața locului. Singura intervenție a 

fost în acel moment când au început să se îmbulzească, să se împingă și 
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în momentul când acel buldoexacavator a împins gardurile, a rănit două 

persoane, dar o singură persoană a depus plângere.  

 Jandarmeria Capitalei a acționat la fața locului cu peste 100 de 

jandarmi. 

 La ultimul punct de pe ordinea de zi, domnul președinte Andrei Rigu 

a trecut în revistă principalele activități ale Autorității Teritoriale de Ordine 

Publică din mandatul 2021-2024. 

 

 


